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Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 12. juni 2023 kl. 17.00-19.00 på BG 
 

1. Godkendelse af dagsorden og opfølgning referat fra mødet i marts 
Bilag 1: Referat af bestyrelsesmøde 2022-03-29. 

2. Konstituering af den nye bestyrelse. Kort orientering ved formand Tommas Amstrup 
Vi har vedtaget, at Tommas Amstrup bliver den nye formand for bestyrelsen, men vi mangler en 
næstformand. Derudover skal vi byde velkommen til vores nye medlem, Dennis Jensen. 
 

3. Status på kapacitet og optagelse 2023 
Bilag 3.1: Oversigt over første år med ny kapacitetsstyring for 2023-24 
Bilag 3.2: Rektors brev til STUK – Overvejelser om den centrale fordeling af stx og hf-ansøgere 
Bilag 3.3: Oplæg fra Netværket Mindre Jyske Gymnasier om ændring af elevfordeling  
 
Vi har i skrivende stund (d. 4/6) 67 eller 68 stx-ansøgere til næste år (én ansøger skal til 
optagelsesprøve – og at dømme ud fra hans karakterer, kommer han ikke til at bestå). Vi har 19 hf-
ansøgere + én omgænger. Vi har fået fordelt 5 ansøgere fra STUK, og Regionen har derudover 
hævet vores kapacitet fra 67 til 68 stx-elever. Men: Jeg er spændt på, om alle de overførte 
ansøgere møder op til den første skoledag! For at få ”en krog” i dem har jeg inviteret dem til et 
møde på onsdag d. 7/6 kl. 18.30, hvor en af vores studievejledere og jeg vil tage imod og fortælle 
dem om BG – og de skal også have lejlighed til at fortælle, hvorfor de ikke selv har valgt BG som 1. 
prioritet. 
 

4. Budgetopfølgning og budgetrevision (AJ og CK) 
Bilag 4.1: Budgetopfølgning 1. kvartal 2023 og Revideret budget med kommentarer 2023 
Bilag 4.2: Budget 2023 og 2024 – Elevtal 66 + 16. 
Bilag 4.3: Lærernes brev til bestyrelsen 
Bilag 4.4: Budget 2023-24 – Elevtal 64 stx-elever + 20 hf-elever på alle 3 årgange – fremlægges ved 
bestyrelsesmødet. 

Forudsætningen for budgettet (bilag 4.1) i 2023 og 2024 er 3 stx-klasser + 1 hf-klasse i skoleåret 
2023-24 og i 2024-25. Derudover har jeg beskåret tiden til lærernes forberedelse af 
undervisningen: tidligere har en klokketimes undervisning udløst 1,3 klokketimer til forberedelse, 
når vi har lavet planlægningstal for lærernes opgavefordeling. For næste skoleår har jeg fundet det 
nødvendigt at reducere tiden til forberedelse til 1,1 for hold mindre end 28 elever. Hvis ikke jeg 
havde gjort det, ville underskuddet for næste skoleår være ca. 450.000 større. Denne besparelse 
gør, at lærerne populært sagt skal arbejde mere for den samme løn. Lærerne har derfor skrevet et 
brev (bilag 4.3), hvor de udtrykker deres bekymring. Lærerne har derudover bedt om en ny 
beregning (bilag 4.4), som Annette og jeg vil fremlægge ved bestyrelsesmødet. 
 

5. Nye Studie- og ordensregler 
Bilag 5.1: BG - Studie- og ordensregler – januar 2023 
Bilag 5.2: Fællesbrev om alkohol på ungdomsuddannelser 2023. 
 
De nye regler er gennemarbejdet af elevrådet og SU og har været forelagt personalet på et 
Medarbejdermøde. Bestyrelsen bedes forholde sig til afsnittene om alkohol, da det er et emne, 



Bestyrelsesmøde BG 2022-06-07 Referat  

som særligt optager landspolitikerne og Danske Gymnasier (DG), jf. bilag 5.2. Vores nye Studie- og 
ordensregler følger ikke anbefalingen fra fællesbrevet, som DG er medunderskriver af. 
 

6. Nyt fra SU, elevrepræsentanter og ledelse 
 

7. Mødedato for næsteskoleår:  
- Oktober 2023 
- December 2023 
 

8. Evt. 
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